
Zápisnica zo zasadnutia 

Rady RgO SPZ Kysúc dňa 10.6.2022 

v Zákopčí – Strelnica 

 

Prítomní  : podľa prezenčnej listiny 

Program:   viď . pozvánka na Radu SPZ 

 

1. Rokovanie Rady RgO otvoril predseda RgO SPZ , privítal prítomných a 

konštatoval, že je prítomných 64 % pozvaných členov Rady a táto je 

uznášaniaschopná . 

Uviedol dovôd zasadnutia priamo v areáli strelnice s cieľom poukázať na 

potrebu opráv a údržby objektov strelnice. 

2. V ďalšom bode oboznámil přítomných s programom rokovania Rady RgO - 

viď.príloha. K bodom programu neboli žiadné pripomienky a bol jednomyseľne 

schválený . 

 

3. Predseda RgO vykonal voľbu návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a 

zapisovateľa. 

Do návrhovej komisie boli zvolení – Ing. Gabriel Kloska, Ladislav Kozub,Ing. 

Jozef Hanzel. 

Overovatelia zápisnice boli zvolení – Peter Hruška , Vladimír Trúchly. 

Zapisovateľ- Ing. Alojz Riško 

 

4. Predseda RgO predložil správu o činnosti za ostatné obdobie od Snemu RgO po 

súčasnosť. Podrobne informoval o činnosti predstavenstva RgO aj napriek 

pandemickej situácii, pripomienkovaniu zákona o poľovníctve, mediálnu 

prezentáciu poľovníctva v regióne. Informoval o konaní akcií v rámci možnosti 

RgO ako aj o rozvoji streleckého areálu za pomoci strelcov a sponzorov. 

V ďalšom predstavil zástupcov strelcov v regióne, ktorí v diskusii potom 

predstavili zámery ďalšieho rozvoja strelnice . 

 

5. Predseda ekonomickej komisie Ing. Ďurec predložil plnenie plánu rozpočtu za 

uplynulé obdobia a návrh rozpočtu na rok 2022 .  Konštatoval , že návrh je veľmi 

opatrne postavený, nakoľko nevedno ako bude vyzerať nadchádzajúce obdobie.  

Rozpočet vychádza ako vyrovnaný . 

 

6. Predseda RgO otvoril diskusiu . V diskusii vystúpili : 



 

p. Gacík Miroslav -  ako zástupca regionálnych strelcov prezentoval stav strelnice , 

potrebu jej opráv a údržbu . Vyčíslil, čo sa už vykonalo, v akých hodnotách a čo je 

potrebné ešte realizovať. 

 Načrtol možnosť členského príspevku,  ako jednu z možnosti financovania strelnice . 

Apeloval na zástupcov PZ, PS ohľadom pomoci na prácach potrebných na strelnici. 

p. Riško Alojz -  informoval prítomných o vykonaných a plánovaných prácach na 

areáli strelnice , o požiadavke na príspevok z FRZP OPK vo výške 10.000,- € na 

havarijný stav trapového strelištia . 

 Predložil na schválenie nový cenník strelnice,  platný od dňa schválenia. Poukázal na 

to , že funkcionári PZ,PS musia prinutiť a motivovať členov k návšteve strelnice a účasti 

na streleckých podujatiach .  

Informoval o spoločnom zasadnutí predstavenstiev OPK a RgO SPZ . 

Príprave DSH ( Živčakova vs. Oščadnica kaštieľ).   

p. Kozub Ladislav – konštatoval , že pokiaľ je strelnica stratová , treba hľadať iné 

zdroje jej financovania .  

Poskytol informáciu z rokovania s RPVS v Čadci ohľadom preliečenia raticovej zveri , 

konštatoval , že RPVS dá stanovisko a podmienky realizácie preliečenia. 

p. Kolembus Vladimír – konštatoval , že návrh cenníka je dobrý a zohľadňuje ceny 

okolitých strelníc 

Konštatoval potrebu podpory strelnice od všetkých PZ a PS v regióne a potrebu 

hľadania zdrojov na jej financovanie. 

p. Trúchly Vladimír – cenník je v poriadku  , zariadenia je potřebné aspoň o 20 % 

navýšiť . 

p. Hanzel Jozef – financovanie cez účelový príspevok neprichádza do úvahy,  

členovia to nebudú platiť 

p. Pavlina Peter -  členský príspevok neprichádza do úvahy , členská základňa je 

prestárla , nových členov neprijímajú a pre radových členov sú poplatky vysoké . 

p. Krčmarik Milan – treba špecifikovať čo zahŕňajú  všetky poplatoky v cenníku 

napr.  za prenájom altánku resp. areálu . 

Konštatoval , že preliečovanie raticovej zveri sa robilo a nemalo to žiadny význam , ak 

tak to treba robiť aj v rámci cezhraničnej oblasti 

p. Griga Ján – poukázal na vysokú strečkovitosť jelenej zveri , čo je možné s tým robiť 

. 

 

 

 



7. Ing. Kloska predložil návrh na uznesenie , ktorý bol bez pripomienok schválený.  

 

8.  Predseda RgO pozval prítomných na vizuálnu prehliadku strelnice za účelom 

vytvorenia si reálného obrazu o stave areálu. Následne bolo zasadnutie Rady 

RgO ukončené . 

 

 

Zapisovateľ : Ing. Alojz Riško 

 

                                        Ing. Alojz Riško 

                                       predseda RgO SPZ 


